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Ing. BcA. Radek Timoftej se narodil 28. 6. 1987 v severních Čechách. Vystudoval 

střední školu v České Lípě, později započal studia v Praze a nakonec absolvoval 

Fakultu životního prostředí UJEP oboru Revitalizace krajiny a také Fakultu umění  

a designu v ateliéru Aplikované a reklamní fotografie pod vedením prof. Miroslava 

Vojtěchovského. Během studia působil na Suleyman Demirel University v Turecku  

a Chiang Mai University v Thajsku. Současně studuje magisterský stupeň na FUD 

UJEP. 

Společně se svým spolužákem a kolegou Markem Štimem byli členy designového 

studia Mančaft a později založili produkční společnost ŠTIMTIM production, která 

komplexně zajišťuje tvorbu reklamních videí a fotografií (www.stimtim.cz). Ve své 

volné fotografické tvorbě se věnuje konfrontacím úhlů pohledu při změně krajiny, 

sociální problematice a především konceptuální fotografie, která nese svůj obsahový 

přesah. 

{mura} مرآة / zrcadlo  

výtah z doporovodného textu 

„Okupujeme bunkr z doby, kdy naposledy docházelo k jednomu z největších přesunů 

obyvatel v rámci našeho kontinentu. Zůstal nám, abychom nezapomněli – na 

amplitudu. Stojí na místě, které ovlivnilo naše předky, na severu, v Sudetech – odkud 

čekáme a stále čekáme, že překročí naše hranice, až jich bude více než je únosné. Do 

ruky bereme sekyrku, to první co nád napadne, mají to i náši tátové, sousedé, dědové, 

kamarádi – každý, kdo se musí vlastními silami postarat o rodinu, teplo domova  

a obranu vlasti, jak tomu je už po mnoho stovek let. Bereme s sebou i vánoční řetěz, 

symboliku Vánoc, které jsou symbolem pospolitosti a také křesťanství – našich 

hodnot. Svítí červeno-modro-bíle jsou to pro nás barvy patriotství, jsme přeci Češi. 

Sledujeme televizi přes satelit a utvrzujeme se v našem přesvědčení, stanovujeme  

si názor většinové společnosti. Náš názor může být stejně tak extrémní jako je 

extrémní náš nepřítel. Čekáme, jen stále nevíme proti komu konkrétně bojujeme,  

ale čekáme a bráníme.“ 

 


